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Jozef Kollár sa stal viceprezidentom     

Európskej odborovej konfederácie 
 

Prezident Konfederácie odborových zväzov Slovenskej republiky Jozef Kollár bol na 

minulotýždňovom rokovaní výkonného výboru Európskej 

odborovej konfederácie zvolený do funkcie viceprezidenta 

Európskej odborovej konfederácie. Slovenskí odborári tak 

budú mať možnosť vo väčšej miere ovplyvňovať dianie na 

európskej úrovni. Aktivity a členstvo v EOK majú pre KOZ 

SR kľúčový význam v príprave na postupné zapájanie sa do 

európskeho sociálneho dialógu 
 

Viac informácii nájdete na nižšie uvedenom linku:  

http://www.teraz.sk/slovensko/jozef-kollar-viceprezident-europska-

odbo/164178-clanok.html 
 

 

Rokovanie zástupcov IOZ a IG BAU 
 

Na podnet partnerského odborového zväzu stavebníctva z Nemecka – IG BAU sa dňa 

4. 11. 2015 v Bratislave uskutočnilo spoločné rokovanie zástupcov IOZ ( M. Brodzianska, 

predsedníčka, J. Kren, regionálny koordinátor Západ a K. Horínková, asistentka predsedníčky 

a predsedníčka Rady mladých odborárov IOZ) a dvanástich funkcionárov odborového zväzu 

IG BAU, ktorí pochádzajú z Berlína a z jeho okolia. Zloženie nemeckej delegácie bolo veľmi 

rôznorodé cez regionálnych koordinátorov, predsedu okresného predsedníctva, zástupcu 

mladých odborárov, rôznych tajomníkov a špecialistov až po konateľa advokátskej 

organizácie pre právnu ochranu pri odborových zväzoch.  

Účelom tohto rokovania 

bolo oboznámiť sa vzájomne 

o štruktúre a spôsobe práce 

odborov v oboch krajinách. Obe 

strany si postupne vymenili 

informácie a skúsenosti, 

predstavili súčasné výzvy 

sociálnej politiky a pracovného 

trhu.  

V závere rokovania sa všetci účastníci zhodli na tom, že takéto bilaterálne výmenné 

stretnutia by mali naďalej pokračovať, z dôvodu naplnenia podstaty stretnutia a získania 

množstva nových informácii. 
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